
Algemene Ledenvergadering 2oktober 2021 in het verenigingsgebouw van 
tuinpark Ons Buiten  
 
Aanwezig: 
Bestuursleden:                                                                                                                                                      
Liesbeth Stricker (voorz.) Tom Koudstaal (penningmeester), Paul Kamsteeg  en Nico Jansen (leden) 
en Marianne Frijling (kandidaat-bestuurslid) 
Leden:                                                                                                                                                                       
Gerard Molewijk, Ria Stricker, Saskia Boerma, Erik Swierstra, Hans Bootsma, Wichert Stemerdink, 
Letteke van den Brink, Theo van Gorp, Marco Bes, Helma Baas, Marieke de Lange, Jane lang, Hans 
van Steenbergen, Daphne de Wijs, Gerard Schuitemaker (alleen lezing), Onno Tromp, Ted van 
Angeren, Egbert Tellegen, Jan Kees van Dijk. 
 
Afwezig met bericht:  
14 leden hebben zich schriftelijk afgemeld. 
 
Opening 
De voorzitter opent om 14 uur de vergadering, de agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

Bestuursmededelingen: 
De bestuursleden vermelden nog even hun naam en functie binnen het bestuur. 
Marianne Frijling heeft als kandidaat-bestuurslid plaats genomen achter de tafel en stelt zich even 
kort voor. 
De voorzitter memoreert het overlijden van Rein Cremer, coördinator van de beheervrijwilligers 
en ruim 30 jaar verbonden aan de vereniging en vraagt de aanwezigen één minuut stilte in acht te 
nemen.  
Ingekomen stukken:  
geen 

Samenvatting digitale Algemene Ledenvergadering 2020: 

De leden hebben het resultaat van de digitale vergadering in 2020 ontvangen en de ook de 
beantwoording van de vragen die er werden gesteld. Er zijn naar aanleiding daarvan geen meer.   
Jaarverslag bestuur: 
Gerard Molewijk vraagt naar de verschillende gemeentelijke  nota´s, en rapporten met te nemen besluiten 
die  in het jaarverslag staan vermeld en die naar zijn idee niet direct in elkaars verlengde liggen. Hij vraagt 
zich af welk van die rapporten geldend is en in welk rapport nu eigenlijk het best is verwoord hoe de 
gemeente over de Oeverlanden denkt en wat de gemeente nu eigenlijk wil.  Het bestuur beaamt zijn 
opmerking en geeft aan dat de vereniging naar de verschillende projectgroepen steeds heeft aangegeven 
dat zij uit gaat van de Ontwikkelstrategie Landschapspark De Oeverlanden en dat de overige nota’s daar op 
worden aangepast.  
Ook vroeg Gerard Molewijk zich af of de vereniging ooit nog iets had vernomen over het  nooit door de 
politiek aangenomen besluit om een mountain bike trail (mtb)  door het natuurgebied te leggen. Nee, daar 
is de gemeente nooit meer over begonnen en met de nu ter besluitvorming liggende Ontwikkelvisie is de 
mtb volledig van de baan.  
Jaarverslag Beheervrijwilligers 
De leden hebben geen vragen of opmerkingen over het jaarverslag en Hans Bootsma wordt 
bedankt voor het uitvoerige verslag. 
Jaarverslag Publiciteit 



Er worden geen vragen gesteld over het jaarverslag Publiciteit en de voorzitter bedankt Jack Groen 
voor zijn activiteiten. 
Jaarcijfers 2020 
Tom Koudstaal, de penningmeester licht een aantal cijfers toe. Zo geeft hij aan dat er door de 
verhuur van de bovenverdieping door Heemlokaties de vereniging extra inkomsten krijgt die 
vermeld staan onder reserveringen. Dit geld staat gereserveerd voor toekomstige uitgaven, dat 
kunnen o.a. uitgaven aan huur en onderhoud zijn. Ook haalt Tom nog even uit naar de gemeente 
omdat er al meerdere jaren geen enkele financiële bijdrage aan de beheerwerkzaamheden meer 
wordt gegeven. 
Verslag  kascommissie 
De kascommissie bestaande uit Yvonne de Boer de Cock en  Agnes Dekker heeft de jaarcijfers 
bestudeerd en geconcludeerd dat ze volledig en juist zijn en adviseert de leden het bestuur te 
dechargeren voor het financiële beleid van afgelopen boekjaar. De leden nemen dit advies over en 
bedanken de penningmeester voor de overzichtelijke wijze waarop de jaarcijfers zijn 
gepresenteerd. 
Het jaarverslag wordt vervolgens goedgekeurd.  
Benoeming nieuwe kascommissie 
Agnes Dekker en Yvonne de Boer de Cock hebben aangegeven dat zij nog wel een jaar zitting 
willen nemen in de kascommissie. De ledenvergadering gaat hiermee akkoord. 
Verkiezing bestuursleden 
Marianne Frijling heeft zich bij aanvang van de vergedering al voorgesteld.  Zij vertelt nog even 
waar haar interesses liggen. Hierna wordt zij door de ledenvergadering als bestuurslid gekozen.  
Liesbeth Stricker is aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld. De ledenvergadering gaat akkoord 
met deze herverkiezing.   
Begroting 2021 
Alhoewel het jaar al bijna om is moet toch de begroting ter goedkeuring aan de leden worden 
voorgelegd.  
De contributie-inkomsten zullen in 2021 lager uitvallen dan de gerealiseerde inkomsten in 2020. 
Dit komt omdat we in 2020 een inhaalslag hebben gemaakt door de leden die meerdere jaren de 
contributie niet hadden betaald, herinneringen te sturen. Een groot deel van deze leden heeft 
vervolgens gehoor gegeven aan de oproep en alsnog de contributie voor meerdere jaren betaald. 
Daarnaast bleek toch een klein aantal leden niet te reageren op de herinneringsbrieven. Die leden 
die vanaf 2028 niet hadden betaald en nu ook niet regeerden hebben we van de ledenlijst 
afgehaald.  
De begroting wordt goedgekeurd.  

Stand van zaken: 
a. Verweer bij Raad van State bomenkap 
Op 24 september vond de zitting bij de Raad van State plaats. De voorzitter stelde een aantal vragen o.a. 
over mogelijke alternatieven voor de werkterreinen. De uitspraak zal nog wel even op zich laten wachten 
maar we hebben wel de toezegging van de projectmedewerkers van Zuidasdok dat er niet gekapt gaat 
worden als dat niet dringend noodzakelijk is en dat de vereniging betrokken wordt bij de 
eventuele inrichting van de werkterreinen.  
b. Ontwikkelstrategie Oeverlanden 
De concept-ontwikkelstrategie heeft een zestal weken ter inzage gelegen en meerdere leden van de 
vereniging hebben een reactie ingediend. De planning is om het concept met de ingediende reacties en de 
nota van beantwoording op 10 november 2021 aan de gemeenteraad worden voorgelegd. In de komende 
Oever die deze maand nog verschijnt gaan we dieper op deze zaak in. 
 
  



 
c. reactie politiek op raadsadres inzake gebruik Oeverlanden 
De vereniging heeft een brief naar gemeenteraad gestuurd n.a.v. het schrijven vanuit de cruizers 
dat men niet garanderen dat het niet tot escalaties zou komen op het aan te leggen kabouterpad 
daar regelmatig cruizers buiten het voor hen aangegeven gebied recreëerden. De reactie vanuit de 
wethouder was dat ze een afspraak wilde maken voor een overleg tussen alle gebruikers van de 
Oeverlanden.    
Theo van Gorp merkt op dat het cruisegebied erg belangrijk is voor een deel van de homosexuele 
mannen daar ze in het gebied zichzelf kunnen zijn en niet in nette kleren hoeven te verschijnen 
wat wel het geval is als ze vermaak in de homogelegenheden in de stad zoeken. 
d. Beleidsplan 
Een van de voorwaarden voor het verkrijgen van de ANBI-status was het plaatsen van een door de 
leden goedgekeurd beleidsplan voor de komende jaren. Ons beleidsplan besloeg de periode 2015-
2018 en had dus al herzien moeten zijn. De basis van het plan zal niet wijzigen maar in de 
komende periode zullen er zeker ontwikkelingen in het gebied plaatsvinden die een aanpassing 
noodzakelijk maken. Wij streven er naar het aangepaste plan begin 2022 op de website te 
plaatsen. Daarom stellen wij de leden voor om uit hun midden een kleine werkgroep aan te stellen 
en die te mandateren het aangepaste beleidsplan te beoordelen en noodzakelijke wijzigingen aan 
te brengen waarna het plan op de website te plaatsen. De vergadering gaat akkoord met de 
aanstelling van Gerard Molewijk en Ria Stricker in deze commissie.  
Sluiting: 
De voorzitter sluit om 15:20 uur de vergadering. 
 
 

 


